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"The Uncertainties of Knowledge" extends Immanuel Wallerstein's decade-long work
of elucidating the crisis of knowledge in current intellectual thought. He argues that the
disciplinary divisions of academia have trapped us in a paradigm that assumes
knowledge is a certainty and that it can help us explain the social world. This is wrong,
he suggests. Instead, Wallerstein offers a new conception of the social sciences, one
whose methodology allows for uncertainties. Author note: Immanuel Wallerstein is
Director of the Fernand Braudel Center, Binghamton University, and Senior Research
Scholar at Yale University.
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书评

中国人不追求终极解释的“世俗”理性是不是在这个充满复杂性和不确定性的时代恰恰
具有了优势？具体问题具体分析，摸着石头过河，似乎还不错。
有人把东方文化定义为high-context
culture,即知识和沟通更依赖于实际场景，而不是什么话都要求说那么明白，不追求语
言上的明确性。...  
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一
确定性有两个概念。第一，我们能够通过知识确定整个世界吗？Laplace做了一个假设
，说有一个超级智能，她能够按照物理定律，计算出整个宇宙的过去和未来。这就是确
定性的第一重含义。我们本能上对确定性有一种渴望。我们总是知道接下来会发生什么
，这样我们就能够根据自己的...  
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